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Yttrande angående – Återrapportering 
Ledarskapsprogrammet 2022 

Yttrande 
Vi har tidigare lyft problematiken kring arvodering av ledare inom föreningslivet. I 
förvaltningens egen utredning av arvodering för unga ledare lyftes ett flertal risker. Ökad 
administration och inte minst att det kan bidra till en ökad professionalisering av det 
ideella arbetet som sker i föreningarna och att det kan leda till en minskad benägenhet att 
arbeta ideellt inom föreningslivet. En sådan professionalisering kan leda till motsatt effekt 
och att det blir ännu svårare att rekrytera ledare och ytterligare behov av offentlig 
finansiering.  Det är intressant att konstatera att inte heller de unga ledarna anser 
arvodering vara nyckeln för en bättre ledarskapstillförsel, utan att det är andra faktorer 
som är av betydelse.  

Vår bedömning är att i det fortsatta arbetet med ledarskapsprogrammet ska eventuell 
arvodering inte enbart vara tydligt avgränsat, utan också tillämpas med restriktivitet.  
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